
Minnesanteckningar - Möte med styrgruppen för Torekovs Framtid 

 

Datum: 26 juli  2019   

Plats: Sandlyckeskolan, Torekov  

Tid: 09:00-10:30 

Närvarande:  
Kenneth Lennartsson – Projektledare (KL) 
Gösta Sjöström  
Lina Boman 
Kristin Nööjd 
Jesper Cederhage 
Barbro Willners 
Gunilla Wästlund 
Roland Björk 
 

Mötet avhandlar:  

 Roland Björk presenterade en digital mindmapping för att på ett överskådligt sätt fånga de 

olika förslagen under varje huvudrubrik. Mötet beslutade att detta skall vara vårt 

arbetsredskap och inkomna förslag skall passera detta hjälpmedel.      

 Vi beslutade även att inkomna förslag skall numreras så att vi har spårbarhet. 

 Den mindmapping som Roland presenterade skall kompletteras med nummer och därefter 

skickas ut som PDF-fil till styrgruppen. Medlemmarna skall därefter till nästa gång läsa 

igenom alla inkomna förslag och komma med synpunkter på grupperingen. 

 Kenneth skickar ut nyinkomna förslag till styrgruppen. 

 Antalet inkomna förslag har minskat i antal och vi behöver påminna igen att man skall lämna 

förslag. Kenneth skickar ut kort presentation om projektet och förslagsblankett till 

styrgruppen som i sin tur aktivt kontaktar sina ”nät” för att få fler engagerade. 

 Vi behöver statistik beträffande bostadsköer för att bedöma vikten av olika boenden 

framöver. Kenneth kontakter kommunen och vidarebefordrar info. till styrgruppen. 

 Föräldrar till barn i skolan skall efterhöras om framtidsförslag. Kenneth tar upp frågan med 

rektorerna för att ev. utnyttja ”Unikum” som kommunikationsport. 

 Roland Björk är nu också ny aktiv medlem i styrgruppen. 

 Styrgruppen uppmanades att fortsätta aktivt söka fler kandidater till arbetsgrupperna. 

 Nästa möte i styrgruppen blir fredagen den 9 aug. kl. 16:30- 18:00. Dvs. inget möte den 2 

aug. 

 

Vid pennan 

Kenneth Lennartsson 

 

 

 


